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ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ

ΠΡΑΚΤΙΚΑ Νο 77
ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ

Πρακτικά:       77ο Δ.Σ.  ΣΥΝΔΕΣΜΟΥ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ
Ημερομηνία: 10.10.2011
Τόπος:             ΣΕΦ, Λ. Βουλιαγμένης 224 & Αγ. Δημητρίου 1, Αγ. Δημήτριος

ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ

1. ΖΑΧΑΡΙΟΥ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ

2. ΣΑΡΡΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ

3. ΚΑΠΕΛΛΟΣ ΣΩΤΗΡΗΣ

4. ΜΙΤΜΑΝ ΣΤΕΦΑΝΟΣ

5. ΧΡΗΣΤΙΔΗΣ ΧΑΡΗΣ

6. ΣΑΚΚΑΣ ΘΑΝΑΣΗΣ

7. ΚΑΛΥΒΙΩΤΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ

Παρευρέθησαν ο σύμβουλος κ. Ψωμάς, ο νομικός σύμβουλος κ. Ταβουλάρης, το
αναπληρωματικό μέλος κ. Σ. Πιταροκοίλης και τα μέλη κ.κ. Π. Γκίκας (Diginet), Η.
Μοναχολιάς (Exel group), Α. Πολυχρονόπουλος (ΒΙΟΣΑΡ), Α.Ηλιάδης (Est Hellas),
Γ.Ποζίδης (Data PV), Γ.Τζανίδης (Sunedison) και Σ.Διακουμάκος (Microsun).

1. Θέματα ημερήσιας διάταξης

Α. Άμεσα – Επείγοντα θέματα

1ο Θέμα: Ενημέρωση συναντήσεων

2ο Θέμα: Ορισμός εκπροσώπου για το άνοιγμα, κλείσιμο και κίνηση
λογαριασμού τραπέζης και διαχείρισης συστήματος ηλεκτρονικών τραπεζικών
συναλλαγών μέσω web

Β. Πρόοδος εκκρεμούντων θεμάτων

1οΘέμα: Ενημέρωση από Ταμία & αναπληρωτή Ταμία για άνοιγμα
λογαριασμών σε Τράπεζα Πειραιώς & Εθνική

Γ.      Νέα θέματα

1ο Θέμα: Συμμετοχή σε έκθεση το 2012

2ο Θέμα: Εκπροσώπηση ΣΕΦ σε συνέδρια ή φόρουμ και κάλυψη των εξόδων
αυτών
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3ο Θέμα: Συζήτηση για αποδοχή των πορισμάτων των ομάδων διαβούλευσης

4ο Θέμα: Συζήτηση για πιθανή σύγκληση έκτακτης ΓΣ

5ο Θέμα: Νέες αιτήσεις εγγραφής μελών

2. Ενημέρωση για πρόσφατα γεγονότα.

 Ξεκινώντας η συνεδρίαση, ο κ. Καπέλλος υπενθύμισε στους παρευρισκόμενους ότι οι
συνεδριάσεις του ΔΣ μαγνητοφωνούνται (απόφαση ΔΣ πρακτ. 71/30.05.2011).

3. Ενημέρωση της σημαντικότερης εισερχόμενης και εξερχόμενης αλληλογραφίας.

- Τα εισερχόμενα έγγραφα και e-mail του ΣΕΦ είναι:

1. Αρ.Πρ.515/20.09.2011 Αίτηση εγγραφής νέου αρωγού μέλους στο ΣΕΦ «Eco
Progress».

2. Αρ.Πρ.516/22.09.2011 Αίτηση εγγραφής νέου αρωγού μέλους στο ΣΕΦ «Hellenic
Green Development».

3. Αρ.Πρ. 517/28.09.2011 Eπιστολή του μέλους μας κου Μοναχολιά (Exel group) με
θέμα «Εκπροσώπηση ΣΕΦ στις συζητήσεις για το project Helios»

4. Αρ.Πρ. 518/03.10.2011 Επιστολή ΙNET energy με θέμα «Συνδρομή ΙΝΕΤ» .
5. Αρ.Πρ.519/03.10.2011 Αίτηση εγγραφής νέου αρωγού μέλους στο ΣΕΦ «RAMA

ΑΒΕΕ».
6. Αρ.Πρ.520/05.10.2011 Πρόσκληση από Υπουργό ΠΕΚΑ σε συνάντηση με θέμα

«Χρηματοδοτικός μηχανισμός στήριξης των ΑΠΕ:Αποτίμηση-Προοπτικές στις
7/10/11».

7. Αρ. Πρ. 522/05.10.2011 Επιστολή από HELEXPO με θέμα «Υποστήριξη του ΣΕΦ
της έκθεσης Energy Tech».

8. Αρ. Πρ. 524/10.10.2011 Κοινοποίηση από τη πρεσβεία της Ελλάδος στη Σόφια,
έρευνας αγοράς για τις ΑΠΕ στη Βουλγαρία, εστάλη σε όλα μας τα μέλη.

9. Αρ. Πρ.525/10.10.2011 Επιστολή από τον ΠΑΣΥΦ με θέμα «Διαμαρτυρία προς
ΔΣ».

- Τα εξερχόμενα έγγραφα και e-mail του ΣΕΦ είναι:

1. Αρ. Πρ. 486/26.09.2011 Επιστολή στον Υπουργό ΠΕΚΑ με θέμα «Συγχώνευση
ΚΑΠΕ – ΙΓΜΕ».

2. Αρ. Πρ. 487/04.10.2011 Επιστολή στον Υπουργό ΠΕΚΑ με θέμα «Εγγυημένες
τιμές ΑΠΕ».

4. Ενημέρωση από τον Ταμία της ταμιακής κατάστασης του ΣΕΦ / συνδρομές μελών
/ διαγραφή μελών για οφειλή συνδρομής.

α. Το ταμείο του ΣΕΦ σήμερα 10.10.2011 είναι 222.480,68 €
β. Οι οφειλές του ΣΕΦ προς τρίτους είναι : 0 €
γ. Οι οφειλές του ΣΕΦ προς το συμβαλλόμενο  προσωπικό είναι: 0 €  .
δ. Εισπράξεις από το προηγούμενο Δ.Σ.19.09.11 :1.625,00 € ( 1 νέο μέλος
αρωγό και 1 τακτικό).
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ε. Οι ληξιπρόθεσμες οφειλές των μελών είναι:
- Από συνδρομές 8.000 € (3X 2000) , (2Χ1000)
- Από εγγραφές 0 €
στ. Άλλα έσοδα του ΣΕΦ  0 €

5. Έναρξη συζήτησης επί των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης

Α. Άμεσα – Επείγοντα θέματα

1ο Θέμα: Ενημέρωση συναντήσεων

Ο κ. Σαρρής ενημέρωσε ότι σε συνέχεια της συνάντησης με τον Πρόεδρο της ΔΕΗ
κ. Ζερβό, έγινε η 1η συνάντηση της ομάδας εργασίας με τους τομεάρχες δικτύων (κα
Τελάκη) και Νήσων (κ. Καούσια) στην οποία ήταν παρών και ο κ. Δρόσος από τη
ΔΕΗ, ενώ από τον ΣΕΦ ήταν παρόντες οι κ. Ζαχαρίου και Σαρρής. Ο απώτερος
σκοπός της συνάντησης και της δημιουργίας αυτής της ομάδας είναι να υπάρχει μία
διαρκής επικοινωνία με τη ΔΕΗ. Από την πλευρά του ΣΕΦ ετέθησαν τα θέματα
επιτάχυνσης τόσο της επεξεργασίας των νέων αιτημάτων όσο και της διαδικασίας
ηλέκτρισης  και παραλαβής των εγκαταστάσεων από τη ΔΕΗ. Εξηγήθηκε ότι η
καθυστέρηση ηλέκτρισης ή/και παραλαβής έχει άμεσο οικονομικό αντίκτυπο στα
μέλη, διότι συναρτάται με την εκταμίευση της τελευταίας δόσης του δανείου.
Ζητήθηκε να υπάρξει μία σαφής καταγραφή των διαδικασιών ελέγχου ώστε να είναι
σαφώς διατυπωμένες για όλους τους υπαλλήλους της ΔΕΗ, προκειμένου να μην
υπάρχουν καθυστερήσεις και αυθαιρεσίες από κανέναν. Εξηγήθηκε ότι οι
αυθαιρεσίες κάποιων τεχνικών της ΔΕΗ καταλήγουν να εκθέτουν τα μέλη. Επειδή
τέλος συχνά παρατηρούνται ελλείψεις εξοπλισμού ή/και προσωπικού της ΔΕΗ, ο
ΣΕΦ προσφέρθηκε να δίνει μία πρόβλεψη στη ΔΕΗ – ανά 3μηνο – για τις
επερχόμενες ενεργοποιήσεις έργων, ώστε να υπάρχει σχετική πρόνοια για τη
διαθεσιμότητα εξοπλισμού και συνεργείων. Θα ετοιμαστεί σχετική φόρμα ώστε τα
μέλη του ΣΕΦ να καταγράφουν τα προς ενεργοποίηση έργα και να ειδοποιούνται
εγκαίρως οι υπηρεσίες της ΔΕΗ. Ετέθη επίσης το θέμα μεταφοράς τεχνογνωσίας
από το ΣΕΦ προς τη ΔΕΗ σχετικά με τις δυνατότητες των αντιστροφέων να
υποστηρίξουν τα υπάρχοντα δίκτυα, επιτρέποντας έτσι τη μεγαλύτερη διείσδυση
φωτοβολταϊκών. Η ΔΕΗ επιφυλάχθηκε να απαντήσει σχετικά με τον τρόπο που θα
μπορούσε αυτό να υλοποιηθεί.

Την Παρασκευή, 7/10/11 πραγματοποιήθηκε η προγραμματισμένη συνάντηση των
φορέων με το ΥΠΕΚΑ. Στη συνάντηση συμμετείχαν από το ΥΠΕΚΑ ο υπουργός Γ.
Παπακωνσταντίνου, ο υφυπουργός Γ. Μανιάτης και ο Γ.Γ. Κ. Μαθιουδάκης και οι
ακόλουθοι φορείς: ΕΒΙΚΕΝ (μεγάλοι καταναλωτές ενέργειας), ΔΕΗ, ΔΕΗ
Ανανεώσιμες, ΚΑΠΕ, ΣΕΦ, ΔΕΣΜΗΕ, ΡΑΕ, Greenpeace, EΛΕΤΑΕΝ, ΕΣΗΑΠΕ
και ΠΑΣΥΦ.

Σκοπός της συνάντησης ήταν να ακούσει το Υπουργείο τις απόψεις των φορέων
σχετικά με:

1. Το υφιστάμενο σύστημα εγγυημένων τιμών
2. Εναλλακτικούς μηχανισμούς χρηματοδότησης για τη στήριξη της διείσδυσης
των ΑΠΕ
3. Το Ειδικό Τέλος ΑΠΕ – Αποτίμηση, Προτάσεις
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Ο κάθε φορέας είχε την ευκαιρία πεντάλεπτης τοποθέτησης και στο τέλος ακολούθησε
σύντομη διαλογική συζήτηση. Ο υπουργός, αφού συνόψισε τα συμπεράσματα της
συνάντησης, ζήτησε τη γραπτή κατάθεση των θέσεων των φορέων μέχρι την
Παρασκευή, 14/10 για να αναρτηθούν στο δικτυακό τόπο του ΥΠΕΚΑ. Θα
ακολουθήσει δεκαήμερη δημόσια διαβούλευση και στη συνέχεια το Υπουργείο θα
διαμορφώσει τη θέση του και θα ξανακαλέσει τους φορείς. Μέχρι να αναρτηθούν οι
αναλυτικές θέσεις του κάθε φορέα, καταγράφουμε περιληπτικά τα βασικά σημεία των
τοποθετήθεών τους.

1. ΔΕΣΜΗΕ: ο ΔΕΣΜΗΕ τόνισε τη δύσκολη θέση στην οποία έχει περιέλθει και
επεσήμανε ότι θα απαιτηθούν σημαντικά κονδύλια την ερχόμενη τριετία για να
ενισχυθούν οι ΑΠΕ, τα οποία σήμερα δεν είναι δυνατόν να διασφαλιστούν αν
δεν υπάρξει άμεσα σημαντική αύξηση του Τέλους ΑΠΕ.

2. ΡΑΕ: Η ΡΑΕ ανέφερε πως το πρόβλημα θα πρέπει να αντιμετωπιστεί σε δύο
φάσεις: η πρώτη είναι μέχρι τα τέλη του 2012 που απαιτούνται άμεσα
πυροσβεστικά μέτρα και η δεύτερη αφορά από το 2013 και μετά οπότε και
μπορούμε να αναθεωρήσουμε τον τρόπο υπολογισμού της Οριακής Τιμής
Συστήματος (ΟΤΣ) και του Τέλους ΑΠΕ. Για την πρώτη περίοδο, πρότεινε μια
σειρά μέτρων όπως: απόδοση μέρους του Τέλους ΕΡΤ στις ΑΠΕ, απόδοση
κονδυλίων από Εγγυήσεις Προέλευσης στον ΔΕΣΜΗΕ, φορολόγηση της
αγοροπωλησίας αδειών παραγωγής, κ.λπ.

3. ΕΒΙΚΕΝ: Θεώρησε υπερβολική την επιβάρυνση των μεγάλων καταναλωτών
ενέργειας λόγω ΑΠΕ και ζήτησε ανάσχεση του ρυθμού ανάπτυξης των ΑΠΕ
και χαμηλότερους στόχους ως το 2020. Κατηγόρησε ιδιαίτερα τα
φωτοβολταϊκά για την αύξηση του Τέλους ΑΠΕ.

4. GREENPEACE: Κατηγόρησε την ΕΒΙΚΕΝ για υποκρισία, ζήτησε να υπάρξει
Τέλος στον λιγνίτη και αποτίμηση του κόστους ρύπανσης ώστε η ΟΤΣ να
αντανακλά το πραγματικό κόστος ηλεκτροπαραγωγής. Ζήτησε επίσης να
αυξηθεί ο στόχος για τη διείσδυση των ΑΠΕ και, εφόσον υπάρξει κάποια
εύλογη αναπροσαρμογή των ισχυόντων κινήτρων, αυτή να αφορά, όχι μόνο τα
φωτοβολταϊκά αλλά όλες τις ΑΠΕ.

5. ΔΕΗ: Ο Πρόεδρός της, Α. Ζερβός, μίλησε περισσότερο ως άνθρωπος των
ΑΠΕ και όχι ως ΔΕΗ. Παραδέχθηκε ότι ο τρόπος υπολογισμού του Τέλους
ΑΠΕ είναι στρεβλός και αδικεί τις ΑΠΕ, αλλά τόνισε ότι τυχόν αύξηση της
ΟΤΣ θα περάσει στους καταναλωτές αφού η ΔΕΗ δεσμεύεται γι’ αυτό από την
ισχύουσα νομοθεσία και δεν μπορεί να κάνει κάτι διαφορετικό.

6. ΕΣΗΑΠΕ: Επεσήμαναν ότι ο τρόπος υπολογισμού του Τέλους ΑΠΕ είναι
στρεβλός και ζήτησαν κατάργηση του ως ξεχωριστής χρέωσης και
ενσωμάτωσή του στο κόστος των προμηθευτών. Τόνισαν ότι μια λελογισμένη
ανάπτυξη των φωτοβολταϊκών δεν δημιουργεί πρόβλημα.

7. ΕΛΕΤΑΕΝ: Ίδια θέση με τον ΕΣΗΑΠΕ. Ως “λελογισμένη” θεωρούν μια
οπισθοβαρή ανάπτυξη των φωτοβολταϊκών όταν θα έχουν πέσει σημαντικά τα
κόστη και δεν θα επιβαρύνουν σημαντικά τους καταναλωτές. Κάτι τέτοιο
βέβαια συνεπάγεται  εν τω μεταξύ “κατάληψη” των δικτύων από τα αιολικά.

8. ΠΑΣΥΦ: Θεωρεί πως δεν πρέπει να αλλάξει το υφιστάμενο καθεστώς του
Ν.3851/2010.

9. ΣΕΦ: Οι εκπρόσωποι του ΣΕΦ επεσήμαναν ότι ο στρεβλός τρόπος
υπολογισμού του Τέλους ΑΠΕ οδηγεί σε λάθος συμπεράσματα για τα ποσά που
απαιτούνται για την ενίσχυση των ΑΠΕ. Εφόσον αλλάξει ο τρόπος
υπολογισμού της ΟΤΣ και του Τέλους ΑΠΕ και εφόσον αναπροσαρμοστεί προς
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τα πάνω ο στόχος για τα φωτοβολταϊκά θα μπορούσαμε να συζητήσουμε για
μια ήπια και λελογισμένη αναπροσαρμογή της ταρίφας, αρκεί να ισχύσει η ίδια
λογική και για τις άλλες ΑΠΕ.

Συνοψίζοντας, ο υπουργός είπε πως κατανοεί τρία πράγματα:

1. Πρέπει να βρεθεί άμεσα λύση στο πρόβλημα της ρευστότητας του ΔΕΣΜΗΕ
2. Ο τρόπος υπολογισμού του Τέλους ΑΠΕ είναι στρεβλός και πρέπει να αλλάξει,

και
3. Πρέπει να ξαναδούμε τις ενισχύσεις που δίνονται στις ΑΠΕ και κυρίως τις

ταρίφες, αλλά καταλαβαίνει πως οι όποιες αλλαγές θα πρέπει να διασφαλίζουν
τη βιωσιμότητα της αγοράς. Απέκλεισε πάντως το ενδεχόμενο να μείνουν τα
πράγματα στάσιμα ως έχουν.

Ακολούθησε συζήτηση στην οποία εκφράστηκαν αντιρρήσεις από παριστάμενα
μέλη για τη σκοπιμότητα της αναλυτικής επιστολής που εστάλη προς το ΥΠΕΚΑ
πριν την προγραμματισμένη συνάντηση. Ο κ. Ποζίδης διαφώνησε με το ότι
αναφέρθηκαν στην επιστολή τιμές. Ο κ. Καλυβιώτης, διαφωνώντας με τη στάση των
υπολοίπων μελών του ΔΣ, όπως αυτή εκφράστηκε στο προηγούμενο κλειστό ΔΣ στις
29.9.2011, στο οποίο δεν συμμετείχε, διατύπωσε την άποψη ότι ο ΣΕΦ θα έπρεπε να
επιμείνει στο να μην υπάρξει καμία μείωση στις ταρίφες και με αυτή τη θέση να
προσέλθει στις διαπραγματεύσεις με το ΥΠΕΚΑ. Αρκετά μέλη του ΔΣ επεσήμαναν
ότι ο υπουργός ζήτησε στην προηγούμενη συνάντηση τη διατύπωση θέσης σχετικά
με την έκταση και τη μέθοδο μείωσης των ταριφών και όχι για το αν πρέπει να γίνει
μείωση. Υποστήριξαν ότι με τον τρόπο που ενήργησε το ΔΣ, ο ΣΕΦ έθεσε ο ίδιος
την ατζέντα πριν του επιβληθούν ερήμην του μεγαλύτερες περικοπές ή άλλα
δυσμενή μέτρα που έχουν εφαρμοστεί σε άλλες χώρες.

Ο κ. Καλυβιώτης στη συνέχεια είπε ότι “ο ΣΕΦ δε μπορεί να χειραγωγείται από το
προεδρείο και από 2-3 υπαλλήλους κάποιων εταιριών” και ότι κατά τη γνώμη του
“συντελείται μέγιστη προδοσία”. Ο κ. Σακκάς απαντώντας είπε, ότι: “παραδέχομαι
ότι έχω προδώσει την οικογένεια μου και την εταιρία μου αφιερώνοντας πολύ χρόνο
για το σύνδεσμο, αλλά δεν νιώθω ότι έχω προδώσει κάποιον άλλο. Δεν έχω καμία
αντίρρηση να πάμε σε ΓΣ και να πάμε στο επόμενο βήμα με βάση την απόφασή
της”. Ο κ. Χρηστίδης τόνισε ότι το σκεπτικό ήταν η μακρόχρονη βιωσιμότητα και η
υγιής ανάπτυξη της αγοράς, και ότι δεν είναι πάντα δυνατόν το συμφέρον των
εταιρειών να συμπίπτει με το συμφέρον των επενδυτών. Τα συμφέροντα των
επαγγελματιών του κλάδου και των επενδυτών ταυτίζονται μέχρι το σημείο εκείνο
που εξασφαλίζεται η βιωσιμότητα ή αν θέλετε και η ελκυστικότητα των επενδύσεων.
Όταν οι αποδόσεις του επενδυτικού προϊόντος φτάνουν σε προκλητικά υψηλά
επίπεδα απειλούν την εύρυθμη λειτουργία της αγοράς και αυτό οφείλουμε έγκαιρα
να το αναγνωρίζουμε και να προβαίνουμε στις αντίστοιχες διορθώσεις.“. Τόνισε
επίσης ότι η επιστολή προς το ΥΠΕΚΑ αποφασίσθηκε ομόφωνα από τα 6
παριστάμενα μέλη του ΔΣ σε συνεδρίασή του στην οποία δεν προσήλθε ο κ.
Καλυβιώτης. Ο κ. Σαρρής επεσήμανε ότι η γνώμη των μελών ζητήθηκε στο πλαίσιο
των ομάδων διαβούλευσης στις οποίες συζητήθηκε και το θέμα της ταρίφας.
Διάβασε δε αποσπάσματα των πρακτικών, από όπου προκύπτει ότι στη συντριπτική
τους πλειοψηφία, τα μέλη που συμμετείχαν (συνολικά περίπου 25) συμφώνησαν με
την ανάγκη λελογισμένης μείωσης των ταριφών. .Ο κ. Πολυχρονόπουλος είπε ότι η
θέση της εταιρίας του είναι ότι δεν θα έπρεπε ο ΣΕΦ να έχει πάρει την πρωτοβουλία
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να προτείνει μείωση των ταριφών και ότι αυτή δε χρειάζεται στην παρούσα
οικονομική συγκυρία. Επεσήμανε ότι για ένα θέμα τόσο σοβαρό θα πρέπει να πάμε
σε ΓΣ ακόμα και παρακάμπτοντας τις διαδικασίες.. Ο νομικός σύμβουλος κ.
Ταβουλάρης τόνισε ότι καταστατικά δεν μπορούμε να παρακάμψουμε τις
διαδικασίες οι οποίες προβλέπουν συγκεκριμένες προθεσμίες, θέση με την οποία
διαφώνησε ο κ. Καλυβιώτης ισχυριζόμενος ότι κάτι τέτοιο είναι εφικτό εφόσον το
ζητήσουν τα μέλη. Ο κ. Ταβουλάρης επεσήμανε ότι δεν προβλέπεται κάτι τέτοιο στο
καταστατικό και ο κ. Καλυβιώτης τον κατηγόρησε λέγοντας του ότι “συμμετέχεις
ενεργά σε αυτό το ‘κατάντημα’, είσαι πληρωμένος υπάλληλος και εσύ με κάποιους
άλλους εδώ έχετε κάνει συμμορία, έχεις βάλει σε περιπέτειες το σύνδεσμο με
πληρωμένες νομικές γνωματεύσεις. Συντελείται συνωμοσία στον ΣΕΦ”, γεγονός που
προκάλεσε την παρέμβαση των υπολοίπων για να πέσουν οι τόνοι. Ο κ. Μοναχολιάς
πήρε το λόγο και είπε: “παρακολουθώ στενά τα ΔΣ και έρχομαι στις ομάδες
εργασίας. Tο ΔΣ προσπαθεί να προκαλέσει τη συμμετοχή όσο περισσότερων μελών
γίνεται. Όσοι ήθελαν θα μπορούσαν να εκφράσουν την άποψή τους και να κάνουν
και κριτική στο ΔΣ. Ξέρουμε ότι μείωση ταρίφας θα γίνει και χωρίς εμάς, δε
μπορούμε να λέμε ότι δεν διαπραγματευόμαστε. ”. Ζήτησε το θέμα της ενίσχυσης
της εγχώριας παραγωγής να αναβαθμιστεί. Με τη θέση αυτή συμφώνησε ο κ.
Πιταροκοίλης, ο οποίος είπε ότι μια μείωση των ταριφών είναι φυσιολογική. Ο κ.
Ηλιάδης είπε ότι μπορεί η κίνηση του ΔΣ να μην ήταν ενδεχομένως η σωστή, αλλά
σίγουρα δεν είναι εχθρικές οι προθέσεις του ΔΣ, μπορεί εύκολα να αναθεωρήσουμε
τις θέσεις μας, δεν πρέπει να κατηγορούμε κανέναν, πρέπει να σεβαστούμε το ΔΣ
και τον πρόεδρο και να κρατήσουμε τη συνοχή. Υποστήριξε την άποψη του κ.
Καλυβιώτη ότι η θέση θα έπρεπε να είναι η μη αλλαγή των ταριφών, τουλάχιστον
άμεσα. Ο κ. Γκίκας, σχολιάζοντας τη θέση για μη αλλαγή στις ταρίφες,
αναρωτήθηκε αν τελικά είμαστε σύνδεσμος των εταιριών ή των επενδυτών. Ο κ.
Διακουμάκος είπε ότι δεν πρέπει να αλλάξουν οι ταρίφες μέχρι το τέλος του 2012.

Σχετικά με το κείμενο θέσεων που θα πρέπει να κατατεθεί στο ΥΠΕΚΑ στο πλαίσιο
της διαβούλευσης, κατατέθηκαν 2 προτάσεις:

1. Ο κ. Καλυβιώτης είπε ότι η θέση μας θα πρέπει να είναι να ισχύσει ο νόμος που
ήδη έχουμε. Αν το ΥΠΕΚΑ επιμείνει σε μειώσεις, να το καταγγείλουμε δια του
τύπου και εν τέλει μπορεί να προκύψει ένα αποτέλεσμα που να είναι αποδεκτό
και από μας.

2. Ο κ. Σαρρής, επαναλαμβάνοντας την απόφαση του ΔΣ στην κλειστή του
συνεδρίαση στις 29.9.2011, την οποία προσυπέγραψαν και τα έξι
παρευρισκόμενα μέλη, τόνισε ότι η θέση μας πρέπει να είναι η εξής: άρση των
στρεβλώσεων στον υπολογισμό της Οριακής Τιμής Συστήματος (ΟΤΣ) και του
Τέλους ΑΠΕ, τριπλασιασμός του στόχου για τα φωτοβολταϊκά ως το 2020 και,
αν δρομολογηθούν αυτά, συζητάμε την όποια τυχόν λελογισμένη μείωση της
ταρίφας για όλες τις ΑΠΕ

Στη συζήτηση που ακολούθησε, ο κ. Χρηστίδης τόνισε ότι θα πρέπει αφενός να πάμε
σε διαπραγμάτευση με το Υπουργείο και αφετέρου να πάμε με συγκεκριμένες
θέσεις. Είναι εύλογο, όταν γίνονται τροποποιήσεις στους νόμους και προσαρμογές
στην ταρίφα σε όλα τα κράτη, να καταθέτει και ο ΣΕΦ, ως ο πλέον εξειδικευμένος
φορέας στον κλάδο και έχοντας μέσα από τα μέλη του μεγάλη τεχνογνωσία αγορών,
σαφείς προτάσεις προς το Υπουργείο. Η θέση «Δεν διαπραγματεύομαι» οδηγεί στο
να αποφασιστούν νέα δεδομένα για εμάς χωρίς εμάς. Ο κ. Σαρρής επεσήμανε ότι στο
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κλειστό ΔΣ είχαν ομόφωνα συμφωνηθεί κάποια θέματα και ζήτησε από τα μέλη του
ΔΣ να επαναβεβαιώσουν τη συμφωνία τους με τις θέσεις αυτές ως βάση της
διαπραγμάτευσης με το ΥΠΕΚΑ. Ο κ. Μίτμαν είπε ότι δε μπορεί να πάρει θέση επί
αυτού γιατί τα δεδομένα αλλάζουν και θα ήθελε να ξέρει τα ανταποδοτικά από
πλευράς του Υπουργείου. Ο κ. Σαρρής επεσήμανε ότι δεν είναι δυνατόν να ξέρουμε
κάτι τέτοιο από πριν, αλλά θα πρέπει να έχουμε τις θέσεις μας και από εκεί και πέρα
διαπραγματευόμαστε τα ανταποδοτικά. Ο κ. Καπέλλος πρότεινε το κείμενο προς το
ΥΠΕΚΑ να αποτελεί μία “στρογγυλεμένη” γενική διατύπωση των όσων πρότεινε ο
κ. Σαρρής (αλλαγή του τρόπου υπολογισμού του τέλους ΑΠΕ, αύξηση του στόχου
για τα φωτοβολταϊκά για το 2020, εύρεση λύσης στα θέματα χρηματοδότησης), και
να προστεθεί και η θέση του κ.Καλυβιώτη ότι αυτή τη στιγμή υπάρχει νόμος ο
οποίος τηρείται και ότι για να γίνει οποιαδήποτε τροποποίηση θα πρέπει να ληφθούν
υπόψη οι προϋποθέσεις που αναφέρει ο κ.Σαρρής. Με αυτόν τον τρόπο ενοποιούνται
οι 2 απόψεις, ώστε η επιστολή να είναι αποδεκτή απ’ όλα τα μέλη του ΔΣ και να
υπάρχει ενιαία γραμμή. Με την πρόταση αυτή συμφώνησαν τα περισσότερα μέλη
του ΔΣ. Ο κ. Καλυβιώτης επέμεινε στη θέση του να επικαλεστούμε το ισχύον
καθεστώς για τις ταρίφες και ο κ. Μίτμαν, αν και είχε αρχικά συμφωνήσει με τα
υπόλοιπα μέλη του ΔΣ κατά τη διάρκεια του κλειστού ΔΣ στις 29.9.2011, δεν
θέλησε να δεσμευτεί επ’ αυτού.

Τελικά, συμφωνήθηκε το επόμενο κείμενο να αποφασιστεί, ει δυνατόν, ομόφωνα, να
είναι συναινετικό, και να σταλεί στα μέλη τις επόμενες ημέρες για τυχόν σχόλια.
Επίσης αποφασίστηκε να γίνει έκτακτη Γενική Συνέλευση την 1η Νοεμβρίου για να
συζητηθεί η θέση του ΣΕΦ επί του θέματος της χρηματοδότησης των ΑΠΕ κάτι που
θα έχει περισσότερο νόημα εάν μέχρι τότε έχουν δημοσιοποιηθεί οι θέσεις του
ΥΠΕΚΑ. Επίσης συμφωνήθηκε στην ίδια συνέλευση να γίνει και η επικύρωση του
μητρώου των μελών του ΣΕΦ όπως προβλέπεται στα άρθρα 5 και 23 του νέου
καταστατικού.

2ο Θέμα: Ορισμός εκπροσώπου για το άνοιγμα, κλείσιμο και κίνηση
λογαριασμού τραπέζης και διαχείρισης συστήματος ηλεκτρονικών τραπεζικών
συναλλαγών μέσω web

Το Διοικητικό Συμβούλιο εξουσιοδοτεί τον Ταμία και τον Αναπληρωτή Ταμία του
Διοικητικού Συμβουλίου του ΣΕΦ από κοινού ή/ και ο καθένας χωριστά  ως τους
μόνους υπεύθυνους για το άνοιγμα, κλείσιμο/ κίνηση λογαριασμού (αναλήψεις,
καταθέσεις, πληρωμές, εμβάσματα, μεταφορές, έκδοση και παραλαβή μπλοκ
επιταγών κλπ) καθώς και παραλαβή κωδικών και μηχανήματος χρήσης του
συστήματος ηλεκτρονικών τραπεζικών συναλλαγών web- banking, προκειμένου να
έχουν τη δυνατότητα και οι δύο από κοινού ή ξεχωριστά, να κινούν (μεταφέρουν,
εκτελούν πληρωμές  κλπ) μέσω των τραπεζικών λογαριασμών. Γενικότερα, να
ενεργούν ό,τι κρίνεται αναγκαίο, ακόμα και εάν δεν αναφέρεται ρητά στο παρόν, στα
πλαίσια εξυπηρέτησης των οικονομικών αναγκών του συνδέσμου και των
αρμοδιοτήτων του ταμία, όπως αυτές προβλέπονται στο Καταστατικό.

Β. Πρόοδος εκκρεμούντων θεμάτων

1οΘέμα: Ενημέρωση από Ταμία & αναπληρωτή Ταμία για άνοιγμα
λογαριασμών σε Τράπεζα Πειραιώς & Εθνική
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Ενημερώθηκε το ΔΣ ότι πλέον, μετά την παροχή συμπληρωματικών στοιχείων προς
τις τράπεζες, μπορούμε να ανοίξουμε τους λογαριασμούς που επιθυμούμε στην
Τράπεζα Πειραιώς και την Εθνική.

Γ.      Νέα θέματα

1ο Θέμα: Συμμετοχή σε έκθεση το 2012

Επειδή το θέμα της συμμετοχής ή μη του ΣΕΦ σε εκθέσεις επανέρχεται εδώ και
χρόνια χωρίς να υπάρχει μία ξεκάθαρη στρατηγική, αποφασίστηκε να υπάρξει
σχετική εισήγηση από τους κ. Ζαχαρίου και Καπέλλο.

2ο Θέμα: Εκπροσώπηση ΣΕΦ σε συνέδρια ή φόρουμ και κάλυψη των εξόδων
αυτών

Αποφασίσθηκε ομόφωνα ότι η εκπροσώπηση του ΣΕΦ σε συνέδρια ή φόρουμ θα
αποφασίζεται κατά περίπτωση και όταν κάτι τέτοιο συνεπάγεται έξοδα για τον
ορισθέντα εκπρόσωπο του ΣΕΦ, αυτά θα καλύπτονται από τον Σύνδεσμο.

3ο Θέμα: Συζήτηση για αποδοχή των πορισμάτων των ομάδων διαβούλευσης

Ετέθη θέμα κατά πόσον θα έπρεπε να στέλνονται σε όλα τα μέλη τα πρακτικά της
κάθε ομάδας διαβούλευσης ή αν θα έπρεπε να γίνεται μία επεξεργασία τους και να
στέλνεται το σύνολο των πρακτικών απ’ όλες τις ομάδες. Ετέθη επίσης θέμα της
μικρής συμμετοχής των μελών σε αυτές τις ομάδες διαβούλευσης. Ομόφωνα το ΔΣ
αποφάσισε στο τέλος του κάθε κύκλου συναντήσεων να κοινοποιούνται σε όλα τα
μέλη του ΣΕΦ τα πρακτικά των ομάδων και στατιστικά συμμετοχής, ώστε να
αποφασισθεί μελλοντικά αν αξίζει να συνεχισθεί αυτή η προσπάθεια ή όχι.

4ο Θέμα: Συζήτηση για πιθανή σύγκληση έκτακτης ΓΣ

Μετά από συζητήσεις που έγιναν συμφωνήθηκε ομόφωνα να συγκληθεί ΓΣ, εντός
του χρονικού πλαισίου που θέτει το καταστατικό, ήτοι, μετά τη πρόσκληση εντός 10
εργάσιμων ημερών, δηλαδή στις 1/11/2011 με μοναδικά θέματα: 1. Επικύρωση
μητρώου μελών 2. Θέση του ΣΕΦ προς το Υπουργείο ΠΕΚΑ.

5ο Θέμα: Νέες αιτήσεις εγγραφής μελών

Οι αιτήσεις θα συζητηθούν σε επόμενο ΔΣ.

6. Προσδιορισμός τόπου και χρόνου της επόμενης συνεδρίασης του Δ.Σ.

Η επόμενη τακτική συνεδρίαση  του Δ.Σ., θα πραγματοποιηθεί τη Δευτέρα 31 Οκτωβρίου
2011 και ώρα 17:30, στα γραφεία του ΣΕΦ, Λ. Βουλιαγμένης 224 & Αγ. Δημητρίου 1, Αγ.
Δημήτριος, στον 2ο όροφο.

Μη υπάρχοντος άλλου θέματος λύεται η συνεδρίαση αφού υπογραφεί το παρόν Πρακτικό.
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ΑΘΗΝΑ,  10.10.2011

Ο Πρόεδρος Ζαχαρίου Αλέξανδρος

Ο Αντιπρόεδρος Σαρρής Παναγιώτης

Ο Γραμματέας Καπέλλος Σωτήρης

Ο Ταμίας Μίτμαν Στέφανος

Ο Αναπληρωτής Γραμματέας Σακκάς Θανάσης

Ο Αναπληρωτής Ταμίας Χρηστίδης Χάρης

Μέλος Καλυβιώτης Χρήστος


